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Saliha ÖZTÜRK: Milli park nedir? 

Mehmet ÇELİK: Bizim bildiğimiz; her hayvanın, bitkinin 
yaşadığı ormanlık sulak bir yerdir.  

S.Ö.: Bölgenin milli park olmadan önceki ve sonraki 
durumu arasındaki farklılıklar nelerdir? 

M.Ç.: Milli parkın telle çevrili olması gerekir. Burası milli 
park değil de meyvelik. Masa üzerinde milli park ilan 
edilmiş. Buraya gelip görmeden karar vermişler. Milli park 
ilan edilmesinin bir önemi yok. Kağıt üzerinde kalan bir 
şey. Sadece orman işletmelerinin orman kesimini 
durdurduk. Soğuk hava depolarının ürettiği kirli su 
atıklarının dere boyunca kanala verilmesini görmüyorlar. 
Bize de “şurada hayvan otlatmayın, burada avcılık 
yapmayın.” diyorlar. 

S.Ö.: Milli parkın faydaları var mı? 

M.Ç.: Turist bakımından bir farklılık-fayda yok. Mesela, 
Eğirdir ve Kovada göllerini bağlayan kanal çok pis. 

Kanaldaki balıklar bu nedenle ölüyor. Eğer milli parksa 
böyle olmamalı.  

S.Ö.: Milli parklara karşı tutumunuz nasıl? 

M.Ç.: Elimizden geldiğince korumaya çalışıyoruz. Örneğin, 
biz olmasak bu orman olmaz. Ne kadar amir-memur da 
olsa biz korumazsak orman olmaz. 

S.Ö.: Sizce orman görevlisinin önemi nedir? 

M.Ç.: Örneğin, kuşu vurmak istiyorlar ama ormancı var 
diye vuramazlar. Biz köyümüzü koruyoruz, zaten böyle bir 
şey yapmayız ama Antalya yolu buradan geçiyor. Gelip 
geçen belli olmuyor. Ormancı onlara karşı önlem olmuş 
oluyor. Milli parkımızı çok güzel tel örgü içine alabilirler. 
Ama girişe göstermelik bir tabela koydular, adına da milli 
park dediler. Bahçeye değişik hayvan türleri salacaklar. 
Orman her yerde orman. Bizim ki de böyle olunca sadece 
orman özelliği taşıyor. 

 
  

 


